
Kodeljevo je specifična krajevna skupnost
Sedela sva. Naključen opazovalec bi šel lahko tako brezskrbno

mimo, kot sva prav tak videz ustvarjala midva. Še miza je bila prazna
- nič močnega, tudi kavice ne. A iskrilc so se misli, sogovornik je
povzemal še nedorečeno, bežni pogledi na ročno uro so opozarjali...

Predsednik deiegacije KS Kode-
Ijevo za zbor KS občinske skupščine
Ljubljana Moste-Polje Janez Tršan
je bil kajpak seznanjen z namenom
obiska in je začel kar sredi sfvari.

Poldrugo leto dela naša delegacija.
Kar dobro smo se člani spoznali med
seboj. Tudi kadrovska povezava
s prejšnjo delegacijo je zagotovljena.
Toda-precej nemočni smo. Ponavlja-
mo se in opozarjamo na več starih
problemov, a ti se zlepa ne preraaknejo
zmrtve točke. Zakaj? Preveč smo se na
vsakem koraku zbirokratizirali. Pro-
blemov ne dobivamo na mizo v vsej
razsežnosti. Zahtevamosevedadodat-
ne informacije, čas pa beži. Tudi mi
smo torej pred enim osnovnih proble-
movnašegarazvoja:informiranje!Pre-
malo vemo in premalo »iz prve roke«.
Upravne institucije moramo postaviti
v neposrednoodgovornost do tistih, za
kateie delajo. Ket sedaj ni tako, je tudi
delegacija temu primerno delovna in
uspešna. Saj opozarja tudi na to, ven-
dar ni in ni pravega odziva.

Najbrž pri tem niste osamljeni niti
niso ti vaši pogledi od danes. Ali pa je
zato čutiti kako demotiviranost?

Da in ne. Poglejmo. Kodeljevo je
specifičen KS: dograjeno, v sebi zak-
ljučenonaselje.domalabrezgospodar-
skih DO. a ima nekaj osnovnih ele-
mentov že kar nekaj časa urejenih. Pa
naj ne omenjam, da smo do nekaterih
rešitev prihajali tudi po letih čakanja.
In to dejstvo lahko tudi demotivira.
posebno, ker so še ostale nerešenosti.
Naj omenim npr. ogrevanje, kabelsko
TV, športni park z gradom razne obrti
in najbrž bi se še kaj našlo. Trenulno
smo tudi v prometni zagati, a uparao,
da bomo te izoliranosti z novim mo-
stom kaj kmalu rešeni.

Kaj hočem s tem reči? Tudi če je
Kodeljevo bolj ali manj dograjeno na-
selje, ne smemo ostati pri tem. Napra-
vimo ga prijetnejšega, vabljivejšega,
»diužinskega« v velikem in polnem
pomenu dinamike vsakdana. To pa
pomeni tudi, da že redno obnavljamo
to, kar imamo. Ne dovoljujemo, da bi

se naselje zapiralo ali starelo - tako in
drugače! Za to so tu tudi vse družbene
dejavnosti naj dajejo rezultate. ne gle-
de na osebe, ki v njih deiajo.

To pomeni tudi mnogo angažira-
nih krajanov?!

Da.našadelegacijajetakosestavlje-
na, da lahko »pokriva« želje in potrebe
naših Ijudi. Pozivamo pa vse k redne-
mu sodelovanju. Oglašajte se tudi
v Naši skupnosti, pa na sedežu KS in
kjerkolisesrečujemo:neposrednosoo-
blikujte glas družbenih temeljev!

Se ne bojite prevelikega pritiska in
verjetno preskromne dename mož-
nosti?

Ne, če se bomo zavedali, da krajan
pač nekje dela, v KS pa stanuje in
zadovoljuje vse druge svoje in skupne
potrebe. Tam, kjer dela, je denar in
tam naj sodeluje pri razporejanju do-
hodka tudi za delovanje v KS; torej
tudi prek programa delovne organiza-
cije, ki naj vključuje te potrebe in celo
uresničljive želje. In tudi širše, seveda
vnašemdelegataskemsistemu. KSnaj
bi le integrirala programe gospodar-
stva in družbenih dejavnosti - oboje je
v njej! - pa jih razporejala glede na
možnosti gospodarstva, kar bi moralo

biti seveda razvidno iz programov de-
lovnih organizacij.

AlipoenostavljenorečenorKSnajbi
vodila politiko, v gospodarskih delov-
nih organizacijah naj bi se predvsera
strokovno razvij ali. v povezavi obeh pa
bi imeli povsod in vsi le koristi.

Veva, da časi niso najprimernejši
za take ambiciuzne poglede in reši-
tve. Kaj sodite o današnjem trenulku
na Kodeljevem?

Sajsraoiniciativni, a vseprevečšele •
tedaj, kostvari »zagorijo«. Zeleti je, da
ne bi signalizirali problemov šele ob
nemoči. Organizirano delujmo prej.
usmerjajmo pozornost na razvojno
problematiko naše KS. Nezadovolj-
stvo v splošnem lahkocelo izkoristimo
v ustvarjalnostposamičnega. Menim,
da tako dela naša delegacija.

Seveda pa se ne bi smela ustavljati
v »svojih« mejah!

Točno! Tu je sicer že marsikaj stor-
jenega, a položaj nas nenehno sili k in-
tenzivnejŠemu sodelovanju predvsem
s sosednjimi KS. Skupni interesi so
npr. ogrevanje, promet. delnodružbe-
ne dejavnosti, oskrba itn. Vedeti pa
moramo, kaj naj bo to naše Kodeljevo.
Tako bomo lahko tudi lažje ocenjevali
svoje delo znotraj dela zbora K.S naše
občinske skupščine in njene uprave.
Nič skrajnosti ne želimo, a najmanj za
reprodukcijo obstoječega se moramo
tolči znotraj sistema, katerega sicer
spreminjamo. a ne v temeljih.

TovarišTršan! Najbrž je prav. da se
nama čas izteka - v tisti dimenziji, ko
rečemo: Pravočasno nehati je tudt ne-
kaj vredno! Za zdaj. Prihodnjič pa
najbržnaprej. kajti le toje resgeslo, ki
naj spet in spet dobiva svojo enkratno
vsebino. Pa najlepša hvala za poveda-
n o ! A. M.


